
Folketingets Sundhedsudvalg har den 19. oktober 2010 stillet følgende 
spørgsmål nr. 54 (Alm. del) til indenrigs- og sundhedsministeren, som hermed 
besvares. Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Liselott Blixt (DF).

Spørgsmål nr. 54:
’’Hvad er ministerens holdning til, at der fortsat er sygehuse, der ikke indberet-
ter ventetider til hjemmesiden Venteinfo.dk og hvad agter ministeren at gøre 
ved dette problem? Ministeren bedes endvidere oplyse, om han agter at gøre 
det obligatorisk at indberette til venteinfo.dk månedligt med henblik på at sikre 
at oplysningerne om ventetider bliver virkelighedstro.”

Svar:
Som det fremgår af rapporten om venteinfo fra juni 2010 udarbejdet af Danske 
Regioner og de centrale sundhedsmyndigheder, er der nu enighed om en 
række anbefalinger, herunder en anbefaling om at sygehusene skal opdatere,
når ventetiderne ændrer sig markant, dog minimum én gang om måneden, jf.
besvarelsen på spørgsmål 55. 

Det er regionernes opgave at sikre, at sygehusene i den pågældende region 
indberetter og holder ventetider på venteinfo.dk opdaterede i overensstem-
melse med denne anbefaling. Det er min forventning, at regionerne generelt 
set vil leve op til denne anbefaling, da der jo også bør være en fælles interes-
se i, at patienterne sikres et troværdigt grundlag for bl.a. det frie sygehusvalg. 
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